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Vážení přátelé stavbaři,  
účastníci konference TRENDY EVROPSKÉHO STAVEBNICTVÍ, 
 
jak víte, jsem zastáncem myšlenky co nejvyššího důrazu na veřejné investice, a je mým 
hlubokým přesvědčením, že odklad spotřeby a posílení investování - zejména do 
infrastruktury -  je cestou z krize. Proto jsem potěšen konáním této konference a rád jsem jí 
udělil svoji záštitu. Bohužel mé pracovní povinnosti neumožnily, abych mezi Vás přišel 
osobně. 
 
České stavebnictví prošlo dosti dlouhým obdobím útlumu, jehož příčinou byla nejen 
hospodářská krize, ale také nečinnost minulých vlád, které spoléhaly jen na škrty investic 
všeho druhu a zapomněly, že nejúčinnějším lékem na hospodářskou recesi je právě 
podpora rozumných a potřebných investic. 
 
Na tuto chybu jsem upozorňoval již před mým nástupem do funkce prezidenta a jsem rád, 
že i současná vláda si toto uvědomila a činí kroky k oživení ekonomiky a jejímu trvalému 
růstu právě podporou investic. Bohužel, náprava minulých chyb nebude jednoduchá a 
nebude rychlá.  
 
Zastavení přípravy staveb a chyby v legislativě, která v současné době realizaci investic 
velmi komplikuje, se projevuje tím, že se nedaří nastartovat klíčové stavby např. dopravní 
infrastruktury a čerpat finanční prostředky, které jsou k dispozici, zejména z fondů EU. 
 
Přes tyto potíže jsem optimista a věřím, že prospěšné investice si najdou cestu k realizaci a 
že sektor stavebnictví, který vždy byl na počátku hospodářského růstu a prosperity, se ke 
své úloze vrátí. 
 
Zdravím účastníky konference TRENDY EVROPSKÉHO STAVEBNICTVÍ.  
Přeji organizátorovi úspěch, účastníkům mnohé poznatky i všem stavbařům radost z práce. 
Rád se s výstupy a závěry této konference osobně seznámím. 
 

 


